
Disponering av anleggsfondet 

Forslagsstiller: Styret i Nordhordland Ballklubb 
 

Styret i Nordhordland Ballklubb har startet prosessen med å utvikle Knarvik Stadion med 
flere garderober, mer kunstgressflate og hvordan fremtidens klubbhus skal være.  

I første omgang har lag og organisasjoner som i dag er lokalisert på Knarvik Stadion hatt 
flere møter hvor vi i felleskap har kartlagt hva behov de ulike partene har og hvordan vi kan 
gjennomføre en utvikling av området sammen. 

Lag og organisasjoner som har vært involvert er Eikanger Bjørsvik Musikklag, AKS-77, 
Knarvikmila, Nordhordland Karateklubb, Nordhordland Karateklubb og Knarvik IL.  

Parallelt med dette arbeidet jobber Alver Kommune med å legge til rette for at organisasjoner 
som har meldt inn konkrete planer for utvikling av kultur- og idrettsfasiliteter i Knarvik 
Stadion-området. Dette er en del av prosessen med kommunedelplanen for kultur og idrett.  

I løpet av 2024 håper styret at vi er godt i gang med planleggingen av viktige tiltak på Knarvik 
Stadion, sammen med resten av de involverte lagene og organisasjonene. Garderober og 
andre bygningsmasser, kunstgressbaner med mer er kostbare investeringer som i stor grad 
vil kreve ekstern finansiering. For å komme dit at vi kan søke støtte fra ulike aktører må det 
gjøres et stykke arbeid for å sikre nødvendige avtaler, avklare kostnadsrammer etc.  

Styret ber årsmøtet om mandat til å disponere inntil 50 % av anleggsfondet, inntil kr 250 000, 
til utviklingsarbeid knyttet til Knarvik Stadion. Mandatet strekker seg frem til det ordinære 
årsmøtet i 2025. 

Fremdriften i arbeidet vil bli orientert om løpende i klubbens nyhetsbrev og bruk fra fondet vil 
presenteres for årsmøtet.  

 


